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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Andreas Carlson (KD)

2022/23:928 Nästa steg för järnvägen mellan Oslo och Stockholm

I januari hade vi en interpellationsdebatt i ämnet då statsrådets svar på mina 
frågor var att ärendet bereds. 

Fakta är att vi längs stråket på sina håll har en över 100 år gammal järnväg från 
tiden då Norge och Sverige var en union och att vi har regeringar av olika 
färger på båda sidor som gett uppdrag och sagt sig vara positiva till en snabbare 
järnväg mellan våra båda huvudstäder. 

Nu har vi dessutom fått ytterligare en aspekt i frågan, nämligen stråkets 
betydelse för totalförsvaret i och med det säkerhetspolitiska läget och Sveriges 
kommande medlemskap i Nato, något som diskuterats senast på både 
Almedals- och Arendalsveckan. 

Men från regeringen är det knäpptyst. Förutom när man stoppar utbyggnad av 
järnvägskapaciteten på andra håll i landet. 

Statsminister Ulf Kristersson sa i Värmlandsnytt den 22 augusti 2022 att 
”järnvägen måste byggas ut för att sträckan är en av mest trafikerade via flyget 
och bör ske via räls istället och att han därför vill se spaden i backen under 
mandatperioden.” 

Jag vill därför fråga statsrådet Andreas Carlson: 

När avser statsrådet och regeringen att ta nästa steg i byggandet av järnvägen 
mellan Stockholm och Oslo, och vad är nästa steg i processen? 

………………………………………

Gunilla Svantorp (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2023-08-18
Besvaras senast
2023-09-01
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


